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Abstract (en)
[origin: WO8404799A1] To prolonge the life duration of grate bars presenting at one of their ends attachments for grate-bar fixing members, at the
other end a supporting part for a support which is preferably inclined on another bar, there is provided at both end portions of the bar a hollow-
shaped attachment (17) and a support part (15). The bar may thus be turned in case of wear (21) of the bar end used as a supporting part and be
placed by means of its attachment to said worn end.

Abstract (de)
Um die Einsatzdauer von Roststäben zu verängern, die an ihrem einen Ende Halterungen für Stabhalteorgane eines Rostes aufweisen, am anderen
Ende eine Auflagepartie zur vorzugsweise geneigten Auflage auf einen weiteren Stab wird vorgeschlagen, an beiden Endpartien des Stabes
sowohl eine Halterung (17) in Form einer Einnehmung und eine Auflagepartie (15) vorzusehen. Damit kann der Stab bei Abnutzung (21) des als
Auflagepartie eingesetzten Stabendes gedreht und nun mit seiner Halterung an diesem abgenutzten Ende eingesetzt werden.
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